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Afschrift Archief 

Agenda 

1. Opening 

2. Verslag vorige vergadering dd.  

8 maart 2020 

3. Binnengekomen en uitgaande stukken 

4. Jaarcijfers 2020 

5. Vervolg toekomst kerkgebouw 

6. Openstelling kerkgebouw 

7. Informatie vanuit Federatiebestuur 

8. Actiepunten, activiteitenkalender en 

besluitenlijst 

9. Rondvraag 

10. Sluiting 

 

Datum 

12 april 2021 

Onderwerp 

Vergadering Parochiecomité  

 

Locatie  n.v.t. → MEET 

 

1. Opening en vaststellen agenda 

Ben Haerkens opent de vergadering met een woord van welkom. De agenda blijft ongewijzigd. 

 

2. - Verslag vergadering 8 maart 2021 

N.a.v. → Lion zegt dat hij een goed gesprek met Jean Paul Fuchs heeft gehad n.a.v. onze beslissing om 

niet op zijn aanbod in te gaan om het onkruid op de begraafplaats en rondom het kerkgebouw te 

bestrijden. 

Jubileum Ger Hubens. Er wordt opgemerkt dat Mia Hustinx en Ger Hubens zelf geen verwachtingen 

ten deze hebben. Er wordt geen verdere actie ondernomen. 

Er worden verder geen op- of aanmerkingen op het verslag gemaakt.  

 

3. Binnengekomen en uitgaande stukken 

Binnengekomen stukken  

- Bisschoppelijke goedkeuring aanleg 5G zend/ontvanginstallatie.  

 

Uitgaande stukken 

- Overeenkomst en aanvullende stukken KPN inzake aanleg 5G zend/ontvanginstallatie. 

 

4. Jaarcijfers 2020 

Het saldo van 2020 laat een plus zien van € 2.900, --. De post ‘kosten onderhoud onroerend goed’ is 

fors gestegen ten gevolge van 2 reparaties van de luidinstallatie. N.a.v. dit punt wordt afgesproken dat 

Jan Hermans fa. Eijsbouts zal bellen aangezien de korte wijzer aan de noordkant van de toren 2 uur 

voorloopt. Tevens dient gekeken te worden naar een aantal kapotte lampen, alsmede de jaarlijkse 

onderhoudsbeurt. 

Opbrengst pacht is gezakt ten gevolge van de jaarlijkse aanpassing door de Pachtkamer. 

De vrijval grafrechten is door Jan van de Geer aangepast. Dit is nu in orde, ook voor de komende jaar-

rekeningen. 

De opbrengsten in de kerk, collectes etc. zijn teruggelopen t.g.v. het wegvallen van een fors aantal 

kerkdiensten. Voor 2021 zal dit nog meer zijn aangezien we nog steeds maar max. 30 personen binnen 

mogen hebben. Ook loopt het aantal uitvaarten behoorlijk terug. 
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De bijdragen aan het bisdom zijn in 2020 beduidend lager aangezien er in de laatste 4-5 jaar een 

andere grondslag is aangehouden wat tot gevolg had dat alle parochies te veel hebben betaald. Dit is 

nu gecorrigeerd. In 2020 zullen we ± € 6.000, -- aan het bisdom moeten afdragen. 

 

5. Vervolg toekomst kerkgebouw 

Dit ligt vanwege corona stil. We kunnen op dit moment geen overleg met de gemeenschap hebben. 

 
6. Openstelling kerkgebouw 

Het Ecrevissecomité is akkoord met het gebruik van de torenkapel als alternatieve dagkapel i.p.v. het 

kerkgebouw. We moeten het beheer en de aansprakelijkheid goed regelen. Er zal een 

gebruikersovereenkomst gemaakt moeten worden over het deelgebruik met het Ecrevissecomité. 

Hub Alberts komt met een voorzet. 

 

7. Informatie vanuit federatiebestuur (FB) 

Ben Haerkens meldt de volgende punten vanuit het federatiebestuur. 

- 25-jarig priesterjubileum pastoor Houwman. De feitelijke datum vam dit jubileum is 1 juni, 

maar gezien de huidige coronamaatregelen is besloten om de viering hiervan te verplaatsen 

naar vooralsnog zondag 5 september a.s. (Jan Hermans merkt op dat hij dan met vakantie is.) 

De festiviteiten zullen plaastvinden in Buchten, zowel de mis alsook de receptie. Hierna zal een 

vrijwilligersbijeenkomst in het gemeenschapshuis plaatsvinden. Een eventueel cadeau zal 

bestemd worden voor de jongeren. Uiteraard zal de familie van pastoor worden uitgenodigd.  

Ans Widdershoven heeft voorgesteld om op deze middag een video van onze parochiefederatie 

te vertonen. Het gaat dan om de video die op de bijeenkomst met de bisschop in St. Joost is 

gebruikt. Ben heeft de bronvideo nog hiervan. 

- Er is ook gesproken over de huishoudelijke hulp in Born. Zij zou graag een glazenwasser willen 

laten inhuren, maar dit wordt tamelijk prijzig. Er zal een herziening van de werkzaamheden 

worden gemaakt waardoor haar urenbesteding er waarschijnlijk anders uit komt te zijn. Ben en 

William van de Wauw gaan dit met pastoor bekijken. 

- In de commissie P & O is de zorg uitgesproken m.b.t. het werk van onze vrijwilligers. Het gaat 

dan over het fysiek werk. Zij moeten de werkzaamheden wel leuk blijven vinden, het moet licht 

werk blijven en het moet slimmer worden gedaan. Onze vrijwilligers worden steeds ouder. Ben 

haalt het voorbeeld aan van het ophangen van de adventskrans in Born! Nu wordt deze op een 

standaard geplaatst. 

- Er zijn 3 bestuursleden per 1 juli a.s. volgens schema aftredend → Jan van de Geer, Marthè 

Hecker en Jan Hermans. Jan Hermans en pastoor zullen vóór komend weekend een voorzet 

met redenen waarom wij van mening zijn dat alle 3 personen voor verlenging worden 

voorgedragen, Pastoor en Jan zullen een brief opstellen die door Ben bekeken wordt. Daarna 

wordt deze (bedel)brief naar het bisdom verstuurd. 

 

8. Actiepuntenlijst, activiteitenkalender en besluitenlijst 

Betreffende lijsten worden op hun actualiteit bekeken en daar waar nodig aangepast. 

 

Actiepuntenlijst 

Geen bijzonderheden.  

Ben is voornemens om het jaarlijks etentje van 2020 toch in 2021 (als het mag!) te organiseren. 
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Activiteitenkalender 

Rondgang voor bijdrage federatie kan hopelijk (i.o.m. José Jessen) in september georganiseerd. 

 

Besluitenlijst 

Akkoord over plaatsing 5G installatie. (08-03-21) 

Besluit om niet meer met gif het onkruid op de begraafplaats en rond het kerkgebouw te bestrijden. 

Beide punten zijn/komen op de besluitenlijst. (12-04-21) 

 

9. Rondvraag 

Lion Demarteau 

- Lion licht de toestand van de onkruidbestrijding toe. Het is op dit moment afwachten of het 

strooien van het zout ook de wortels kapot maakt. 

- Er is een vraag van de kerkhofploeg om de rechterkant aan de ingang van het kerkhof vrij te 

maken van kiezel. De bedoeling is om dat deel in te zaaien met graszaad. Dit kan tzt gemaaid 

worden door de gemeente.  

- Om de heg op een goede manier te kunnen knippen is het wenselijk om een steigertje aan te 

schaffen. Het gaat dan om enkele honderden euro’s. Ben adviseert om hierover de wensen van 

de ploeg over te inventariseren. 

Jan Hermans  

- De familie Donders wil het te ruimen graf (grafrechten verlopen dit jaar) zelf verwijderen. Jan 

van Sloun heeft zich in het verleden steeds ingezet bij het ruimen van graven en zou dit zelf 

willen doen. Na enige discussie wordt besloten om de familie geen ruimingskosten te laten 

betalen. Jan Hermans zal dit bij hen kenbaar maken. 

 

10. Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde sluit Ben Haerkens om 15:30 uur de vergadering en wenst allen nog een 

prettige dag. 

 

Volgende vergadering :  DINSDAG 25 mei 1 juni 2021  :  In het parochiezaaltje .   Aanvang 14.30 uur. 

Pastoor Houwman is hiervoor uitgenodigd. 

 

Goedkeuring verslag : 

 

Ben Haerkens               Jan Hermans   Jac. Lemmens      Lion Demarteau 

 

 

 

   

--------------------   --------------------       ----------------             ------------------ 

                  

 

                

Vergaderdatums 2021: 

18 januari Ben Haerkens (MEET)  5 juli   Ben Haerkens 

1 maart Jan Hermans (MEET)  13 september  Jan Hermans 

12 april Jac. Lemmens (MEET)  25 oktober    Jac. Lemmens 

25 mei (di) Parochiezaaltje (Lion)  6 december  Lion Demarteau  

 


